

Ellenberger, Wolfgang
Konzertpianist – Dirigent - Arzt
Priestergasse 6
DE-79761 Waldshut-Tiengen
+49 176 11 63 84 65

Wolfgang@Ellenberger.me
www.Ellenberger.me

Ellenberger, Wolfgang, Priestergasse 6, D-79761 Waldshut-T.

buyer /Käufer Material

Sonntag, 10. August 2025

any of the Magic-6-Operas
or Tyroler Wastl

Edition ClassiCulturCentrum

Dear buyer,

the association DoctorsDome.center and the Ellenberger.institute is owner of the Label publishing house ClassiCulturCentrum and likes to promote the Magic Cycle of 6 operas around Magic Flute Z1: [Z0, Z1, Z2, Z3, Z4, Z5](#) (click) into the theatres world-wide! <https://magic.doctorsdome.events> And [Tyroler Wastl](#)

Herewith I confirm the following law facts for your acquisition and you will have NO MORE COSTS when you return this (mandatory!) sheet signed and stamped:

- You can keep the material a theatre-life-time long
 - Any theatre following yours has to buy the material again so that if you ever close it has to be deleted
- For your OWN purposes you can print it out unlimited times so that:
 - every **conductor** can have his own copy in YOUR theatre
 - as well as in another theatre which has bought Z3 from us
 - for changements you can even buy the ORIGINAL FINALE files
 - if the voice leader changes the fingerings etc. just print out new copy
 - you can print or use in any form:
 - electronically pdf for tablets with foot switches for musicians
 - Ring binding (for easy page turning)
 - Paperback
- Unlimited number of performances IN YOUR THEATRE
- Unlimited productions in sound and image of your performances for any media (TV, streaming, movie, whatever)
- The material may only be stored on computers or servers in your theatre or which belong exclusively to your house
- **I is recommended to take Ellenberger, Wolfgang under contract as conductor since he wrote every single note of all Magic-6 operas.**
- It is and remains a matter of trusting to use this material!



Buyer, place, date, stamped
(and in printed letters)

Sehr geehrte Käufer,

der Verein DoctorsDome.center ist Inhaber des Labels und Verlages
ClassiCulturCentrum und möchte die Magic 6 Opern um die Zauberflöte Z1:
[Z0, Z1, Z2, Z3, Z4, Z5](#) (klick) mehr in die Theater bringen!
<https://magic.doctorsdome.events> und [Tyroler Wastl](#).

Hiermit bestätige ich Ihnen folgende rechtliche Fakten zu Ihrem Kauf, durch die
Ihnen KEINE weiteren Kosten entstehen, wenn Sie dies verpflichtend
unterzeichnet zusenden:

- Bei Kauf senden Sie uns bitte diese Regelung unterschrieben und gestempelt zu!
- Sie dürfen das Material theater-lebenslang behalten
 - Ein „Nachfolge“-Theater muß es neu kaufen, daher muß es bei Auflösung Ihres Theaters gelöscht bzw. geschreddert werden.
- Für die EIGENE Verwendung darf es beliebig oft ausgedruckt werden
 - So daß jeder **Dirigent** seine Kopie IN IHREM THEATER haben kann
 - respektive in einem anderen Theater, das bereits Käufer ist
 - für Bearbeitungen gibt es sogar die Original FINALE-Dateien!
 - Bei Wechsel der Noten-Einrichtung durch Stimmführer einfach neue Kopie drucken
 - Sie können die Druck-Art selbst bestimmen:
 - Elektronisch für Tablet-Notenpulte mit Fußschalter zum Blättern
 - Ringbindung (zu empfehlen wegen des leichten Umblätterns)
 - Papierbindung
 - Paperback etc.
- Beliebige Anzahl Aufführungen
- Beliebige Produktionen in Ton und Bild von Ihren Aufführungen für alle Medien (TV etc)
- Das Material darf nur auf Computern oder Servern im Haus oder auf exklusiv zum Haus gehörenden Systemen gespeichert werden
- **Es ist zu empfehlen, Ellenberger, Wolfgang als Dirigent zu verpflichten, da er jede Note der Magic-6-Opern eigenhändig geschrieben hat.**
 - Lassen Sie mich dies wissen, dann bekommen Sie einen BONUS-Code für das www.Ellenberger.shop
- Es ist und bleibt eine Vertrauenssache, das Material zu verwenden!



Käufer mit leserlichem Namen **und** in
Druckschrift ausgeführt + Ort+Datum
+ Stempel (wenn vorhanden)